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Dagsorden 3. ordinære skolebestyrelsesmøde                  tirsdag d. 11. december 2024 kl. 17.00 – 19.00 

Sted: PLC  Forplejning: æbleskiver og gløgg. 

Afbud:     Gæst:   

 
NR 

Ans. Emne Formål med punktet Baggrunds-info/forberedelse Type Tid 

1. Alle Meddelelser fra formand, 
skoleledelse, medarbejdere 
og elevrepræsentanter 

  O  20 
min. 

Ref. Anne har deltaget i Advisory Board på skoleområdet. På møde var der blandt andet et fokus på den kommende juniormesterlære, som er 
den del af det nye Folkeskoleaftale. Efter jul drøftes den nye Folkeskoleaftale på kommende SB-møder.   
Anne gav et kort resume fra det ekstraordinære formandsmøde, hvor temaet var ”Analyse af specialområdet”.  Mere følger på kommende 
SB-møder. 
Dyssegårdsskolen har fået midler til i 2025 at erstatte tidligere aktiviteter i sandkassen. Arbejdsgruppe nedsættes på skolen blandt 
medarbejdere og elever. Der er også fokus på belægningen på ”Tarzanbanen”. I 2026 er der givet midler til skolen, så vi kan få erstattet 
toptæppet på kunstgræsbanen. 
Dyssegårdsskolen har yderligere fået midler til at ansatte en ekstra afdelingsleder på skolen med fokus på trivsel, inklusion og 
forebyggende indsatser. Alle kommunens skoler har fået midler til at ansætte en person med denne profil. Skolen forventer at ansætte i 
stillingen inden jul (da det drejer sig om ansættelse i ledelsen på skolen, deltager Anne i ansættelsesudvalget, som repræsentant fra SB).  
De to arbejdende udvalg i Skolebestyrelsen, ”Udeområder og Caféaften”, har afholdt møder. Der orienteres fra arbejdsgrupperne på 
kommende SB-møder. Frederikke fortalte om travlhed i udskolingen ift. mange tiltag og projekter. I elevrådet er der fokus på 
undervisningsmiljø. Eleverne har sammen med TRIO udpeget 5 fokusområder, som skal udmøntes i en reel handleplan. Næste skridt er 
kvalificering sammen med elevrådet fra mellemtrinnet. Elevrådet er inviteret til møde på kommunen ift. at være med til at skabe et 
alkoholfrit tilbud for kommunens unge. Dyssegårdsskolen har været på Holmegård Plejehjem i går med +30 børn, som lavede luciaoptog for 
de ældre medborgere, som både bragte tårer og snorken frem hos de fremmødte ældre.  
Der er ansat to nye medarbejdere i GFO. Den ene har desværre allerede sagt sin stilling op, da han fik et (for ham) mere interessant job. 
Den anden er faldet rigtig godt til. 
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2. Nikolaj 
og 
Morten 

Høring om unge og søvn Skolebestyrelsen inviteres til at give hørings-
svar på Anbefalinger til strukturelle tiltag for 
unge og søvn. Anbefalingerne er udarbejdet 
af §17, stk. 4 udvalget Sammen om alle unges 
trivsel.  
I den vedhæftede invitation kan I læse mere 
om udvalget og dets arbejde. Ligeledes er 
udvalgets anbefalinger til strukturelle tiltag 
for unge og søvn vedhæftet. 
 
Frist for høringssvar er tirsdag den 17. 
december kl.10.00. 

Bilagene er vedhæftet. 
 
Udvalgets anbefalinger er følgende: 

❖ Senere mødetid  
❖ Fast mødetid alle ugens dage  
❖ Udendørs dagslys i løbet af dagen 

(frikvarter, undervisning mv.) 
❖ Tidligere afleveringstidspunkter og tydelige 

rammer for annoncering af lektier og 
afleveringer 

❖ Søvn som tværgående indsatsområde  
❖ Haltider til ungeaktiviteter, der understøtter 

gode rammer for søvn  
❖ Søvn på skemaet  
❖ Generel opfordring til gode søvnvaner  
❖ Lokale søvnvejledere i unges hverdag 
❖ Søvnunderstøttende struktur for eksaminer  
❖ Formidling af kostens betydning for god 

søvn 
 

B 30 
min. 

Ref. 9.kl har lavet en lokal undersøgelse af udskolingens søvnvaner. Vores elever adskiller sig fra resten af kommunens elevers søvnmønster, 
idet de får mere søvn. Der blev drøftet sammenhæng mellem senere mødetider og mere søvn. Det aftales, at der udarbejdes et 
høringssvar, som ikke tager stilling til senere mødetid, men til de øvrige anbefalinger, som der var enighed om, var fine. I høringssvaret 
opfordres kommunen til at overveje, om nogle af anbefalingerne kan udmøntes som tilbud i Ungdomsskole regi. 

3. Nikolaj 
 

Udkast til princip om 
lejrskoler og skolerejser 

Skolebestyrelsen behandler udkast til princip 
om lejrskoler og skolerejser, med vedtagelse.  
  

Bilaget er vedhæftet  B 20 
min.  

 Ref. Princippet blev vedtaget med få rettelser og bliver derefter lagt ud på skolens hjemmeside.  
 

4. Lene  
 

Skolemælk. Skal aftalen ift. 
skolemælk fortsætte? 
 

Skolebestyrelsen behandler punkt om fortsat 
tilbud ift. skolemælk. 

 B 10  
min. 



Dyssegårdsskolen                                                                                                          
 

Ref. Det er omkostningstungt at ansætte medarbejdere til sortering af mælk. Det ligger ikke som en del af mælkeleverandørens forpligtigelser. 
Derfor opsiges aftalen. Det vil fremadrettet fortsat være muligt at købe mælk gennem madleverandøren Bistrup og Nør. Skolen kontakter 
firmaet med henblik på at få en konkurrencedygtig pris. Der er pt. kun fire skoler tilbage med mælkeordning i Gentofte Kommune (af de 
samme årsager). 

5.   Anne  
og  
Nikolaj  

Idékatalog ift. forældrerollen. 
Erfaringer fra 
Kontaktforældremødet d. 24. 
oktober.  

Princip for kontakt – og trivselsforældre skal 
vedtages. Der orienteres om det kvalificerede 
idékatalog, efter behandling af 
kontaktforældrene og personalet på skolen  

Bilagene er vedhæftet  B 15 
min. 

 Ref. Princippet blev vedtaget med få korrektioner. Bilaget til princippet blev ligeledes vedtaget. 

6. Nikolaj 
og Lene 

Datapakke ift. følgende:  
❖ 9. klasses 

afgangskarakterer  
❖ UMR 

Skolebestyrelsen orienteres ift. medsendte 
datapakke.   

Bilagene er vedhæftet  D 20 
min. 

Ref.  

7.  Punkter til næste møde samt 
eventuelt 
 

   05 
Min. 

Ref. Mødetider 
UMV 
Den gode spisepause 

Type: O = Orientering, B = Beslutning, S= Status og D = Drøftelse  


